



BIML 04 N° 148/JFM

21 January 2004

Note for CIML Members

Subject: Election of the CIML President at the 39th CIML Meeting

Dear Colleagues,

At the 39th CIML Meeting in Berlin, we shall have to elect a CIML President. On behalf of Pr. Kochsiek, Acting CIML President, I invite those of you who wish to stand for election to notify their intention to Pr. Kochsiek or to myself before 1 April 2004, so that the Acting President can evaluate the situation.

Candidates will then be requested to send their presentations by mid-June 2004, and the list of candidates together with their presentations will be sent out to CIML Members in July 2004.

Best regards

J.F. Magaña
BIML Director



BIML 04 N° 148/JFM

21 janvier 2004

Note pour les Membres du CIML

Objet: Election du Président du CIML lors de la 39^e Réunion du CIML

Chers Collègues,

Lors de la 39^{ème} Réunion du CIML à Berlin, nous devons procéder à l'élection du Président du CIML. Au nom du Pr. Kochsiek, Président par intérim, j'invite ceux d'entre vous qui envisagent de présenter leur candidature à cette élection, de faire connaître leur intention au Pr. Kochsiek ou à moi-même, de sorte que le Président par intérim puisse évaluer la situation.

Les candidats seront ensuite priés de me faire parvenir leur présentation pour mi-juin, et la liste des candidats, accompagnée de leurs présentations sera adressée aux Membres du CIML en juillet 2004.

Cordialement,

J.F. Magaña
Directeur du BIML